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Półkolonie dla dzieci
Małych uczestników półkolonii organizowanych przez Klub Zodiak zapytaliśmy, które z licznie przygotowanych dla 
nich atrakcji podobały im się najbardziej.

ewelina król
Półkolonie są bardzo fajne, 
podoba mi się ta forma 
spędzania 
wakacji, 
korzystam 
z niej już 
trzeci raz. 
Dzisiaj na 
przykład byliśmy w kinie na 
filmie „Auta2”. Super było 
też w Grakuli. Najbardziej 
podobała mi się tam gra w 
kręgle. W ciągu roku szkolne-
go chodzę na tańce do Klubu 
Zodiak, a zimą też uczestniczę 
w półkoloniach.

Wiktoria Banel
Podobał mi się bardzo marsz 
na orientację, dostaliśmy tam 
mapkę, 
na której 
zaznaczo-
ne były 
punkty z 
zadaniami. 
Najciekawsze było pytanie, o 
której godzinie zaczyna swój  
śpiew zięba. Wiedziałam, że 
o 4 nad ranem, bo wcześniej 
oglądaliśmy specjalną tablicz-
kę, na której były zapisane 
różne ważne informacje. 

kacper domeradzki
Mnie najbardziej podobała 
się wizyta w Figlowisku, było 
tam dużo 
zabawek, 
najcie-
kawsza 
była duża 
zjeżdżal-
nia i basen z piłkami. Na 
półkolonie zapisałem się ze 
swoimi kolegami, umówili-
śmy się, że przyjdziemy tu 
razem. Uczestniczę w nich 
kolejny raz, jest tu mnóstwo 
atrakcji, w przyszłym roku też 
się pewnie zapiszę.

eryk kudliński
Bardzo fajnie było na Zamku 
Krzyżackim. Była tam studnia, 
w której 
leżał szkie-
let Krzy-
żaka oraz 
piwnica z 
mumiami i 
innymi po-
tworkami. Dowiedziałem się 
o Krzyżakach, że mieszkali w 
wieży wysokiej na dwa wie-
żowce. Mieszkańcy Torunia 
ich nie lubili,  zmobilizowali 
się i zniszczyli wieżę.

oliwia Sieradzka
Podobał mi się wyjazd do 
stadniny koni „Młyńska 
Struga”. 
Pracow-
nicy 
stadniny 
przed-
stawiali 
nam różne 
ciekawostki, na przykład 
dowiedziałam się, że przyrząd 
do czyszczenia kopyt koni 
nazywa się kopystka. Jeździ-
łam na koniu, nie bałam się 
wcale, to łagodne i spokojne 
zwierzę. Polecam to miejsce 
innym dzieciom.

Podwyżka 
gazu
Prezes Urzędu Regulacji 
Energetyki zatwierdził nową 
taryfę gazu, weszła ona w 
życie 15 lipca tego roku. 

Od 1 sierpnia zostaną wprowadzone 
nowe opłaty dla mieszkańców za gaz. W 
budynkach, które mają kotłownie gazo-
we podwyżka będzie o 7 %, a w budyn-
kach, gdzie gaz doprowadzany jest tylko 
do kuchenek gazowych - 5 %. Kwotowo 
możemy przyjąć, że podwyżka wyniesie 
około 40 groszy więcej niż dotychczas 
od osoby, szacując podwyżkę na jedno 
mieszkanie, przy rodzinie 4-osobowej  
będzie to o 1,60 więcej niż dotychczas. 
Jest to taryfa zatwierdzona przez preze-
sa URE dla PGNiG Warszawa, stamtąd 
zakupujemy gaz, dla innych dystrybuto-
rów gazu też wzrosły ceny, więc prak-
tycznie jest to zmiana obejmująca cały 
kraj – mówi Andrzej Drożdż,  dyrektor ds. 
GZM SM Na Skarpie.                 . 

- Realizacja programu wychowania 
przedszkolnego z wykorzystaniem 
tradycyjnych i nowoczesnych metod 
oraz form pracy

- Bogata oferta zajęć muzycznych, plastycznych, rucho-
wych
- Organizacja uroczystości przedszkolnych z udziałem 
dzieci
i zaproszonych gości

- Miła, serdeczna i spokojna atmosfera w grupach

Uwaga! Do sierpnia zapewniamy opiekę nad dziećmi w 
wieku 3-5 lat, a od września w wieku 2-4 lat

Kontakt i zapisy:

1.Klub „Zodiak”, ul. Kardynała Stefana Wyszyńskiego 6
2.Klub „Vademecum”, ul. Ligi Polskiej 5 

Opieka nad dziećmi  
w osiedlowych klubach

Podczas zajęć w ramach Małego Zodiaczka mali mieszkańcy naszej spółdzielni nigdy się nie nudzą


